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Vážení spoluobčané,
v letošním rozšířeném vydání jste si připomněli snad všechny důležité události a informace 
z dění v naší obci. Určitě stojí za připomínku krásná akce našeho mikroregionu „Mikroregion 
NĚMČICKO se baví“. Vždyť všichni dle svých sil a možností udělali pro spokojenost přítom-
ných maximum. Vím, že bych měla zveřejnit jmenný seznam a rozdávat čestná uznání, ale 
to není cesta, kterou chci jít. Myslím si, že to nikdo nedělá kvůli chvalozpěvům, ale děláme 
to především každý pro sebe a své děti, abychom si mohli jeden druhého vážit a být pyšní, 
že jsme zde dobrá parta a že jsme z Dřevnovic.   Chtěla bych využít této příležitosti a podě-
kovat všem, kteří pomáhají naši obec rozvíjet a udržovat. Děkuji všem občanům za upřímný 
zájem o naši obec a za spoustu obětavé každodenní práce, která je vidět pouze tehdy, když 
se nedělá. Děkuji bývalým členům zastupitelstva, kteří, i když od občanů dostali hodně hlasů, 
nebyli zvoleni. Jsem ráda, že i tak dále pracují ve výborech a pomáhají dle svých možností 
naší obci. Přeji novým zastupitelům, aby je tato práce  těšila, aby slova kritiky, která jsou 
častým poděkováním určité skupinky občanů, jim nevzala chuť něco vůbec dělat. Zvlášť  
v této nelehké době. 

Přeji nám všem, abychom byli úspěšní v získání finančních prostředků z vypsaných dotač-
ních programů v roce 2023. Přeji nám všem, abychom se rádi setkávali při různých akcích, 
které pro nás připravují naše spolky, přeji nám všem, abychom byli ve zdraví obklopeni  svou 
rodinou a přáteli. A těm, pro které je toto přání nesplnitelné, přeji hodně krásných vzpomínek 
na jejich blízké. 

Přeji všem občanům a občánkům obce šťastné a veselé prožití vánočních svátků, bohatého 
Ježíška. Do nového roku vám přeji, abyste našli ve svém okolí spoustu dobrých a obětavých 
lidí, se kterými vám bude dobře. Vždyť někdy se stačí usmát a pozdravit se. Přeji nám všem 
hodně zdraví, lásky a Božího požehnání. 

     Bohumila Charvátová

1.  Zastupitelstvo obce všemi hlasy schválilo program jednání veřejného zasedání.
2.  Zastupitelstvo vzalo na vědomí informace starostky o kladném výsledku hospodaření  
 obce ve výši 1 652 103,97 Kč před zdaněním a o stavu finančních prostředků na účtech  
 ČS a ČNB k 31.12.2021.
3.  Zastupitelstvo vzalo na vědomí informace starostky o kladném výsledku hospodaření MŠ  
 Dřevnovice, p. o. ve výši 857 Kč.
4.  Zastupitelstvo vzalo na vědomí výsledky inventarizace 2021.
5.  Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo schodkový rozpočet obce Dřevnovice na rok 2022 –  
 výše schodku 562 668 Kč – bude kryta úsporami z hospodaření v minulých obdobích.
6.  Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo vyrovnaný rozpočet Mateřské školy Dřevnovice,  
 p. o. na rok 2022 – náklady 443 600 Kč, výnosy 443 600 Kč. Příspěvek obce na rok 2022  
 schválilo ve výši 340 000 Kč.
7.  Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo poskytnutí dotace Charitě Přerov ve výši 5 736 Kč na  
 provoz terénních odlehčovacích služeb a uzavření veřejnoprávní smlouvy.
8.  Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo poskytnutí příspěvku SDH Dřevnovice ve výši  
 50 000 Kč (15 000 Kč na vlastní činnost, 35 000 Kč na dofinancování projektu – vybavení  
 klubovny) a uzavření smlouvy o dotaci. Obec zakoupí hadice pro zásahovou jednotku za  
 20 000 Kč. 
 Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo poskytnutí příspěvku TJ SK Dřevnovice ve výši  
 15 000 Kč (na pořízení kopaček a dresů) a uzavření smlouvy o dotaci.
9.  Zastupitelstvo vzalo na vědomí Výroční zprávu provozovatele kanalizace Dřevnovice za  
 rok 2021.
10. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo žadatelce Lence Zelinkové – provozovatelce  
 Restaurace Zahrádka – odpuštění nájemného za měsíce duben, květen a červen 2022.
11. Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávy o činnosti finančního, kontrolního a kulturního  
 výboru.
12. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo rozpočtovou položku ve výši 250 000 Kč na výsadbu  
 stromů. 
 Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo uzavření smlouvy s Úřadem práce Prostějov  
 na poskytnutí příspěvku na veřejně prospěšného pracovníka.
 Zastupitelstvo vzalo na vědomí Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření obce  
 Dřevnovice za rok 2021 a vzalo na vědomí informaci o úpravě okolí cyklostezky.
13. Zapisovatelka přečetla všechna přijatá usnesení.

Zapsala Ludmila Mlčoušková
Starostka obce Bohumila Charvátová, Místostarosta obce Ivo Gregor

Ověřovatelé zápisu: Ivo Gregor, Rudolf Návrat

SLOVO STAROSTKY VÝSLEDKY PROJEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE
Výsledky projednání zastupitelstva obce a přijatá usnesení č.j. OUDrev-0098/2022 z VZZO 
Dřevnovice konaného dne 24. března 2022 v zasedací místnosti OÚ
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1.  Zastupitelstvo obce všemi hlasy schválilo program jednání veřejného zasedání.
2.  Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo Závěrečný účet Obce Dřevnovice za rok 2021  
 bez výhrad a vyjádřilo souhlas s celoročním hospodařením obce.
3.  Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo účetní závěrku Obce Dřevnovice za účetní období roku  
 2021. Zároveň zastupitelstvo všemi hlasy schválilo převedení kladného výsledku  
 hospodaření za rok 2021 ve výši 1 485 853,97 Kč z účtu 431 (Výsledek hospodaření  
 ve schvalovacím řízení) na účet 432 (Nerozdělený zisk, neuhrazená ztráta minulých let).
4.  Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo účetní závěrku Mateřské školy Dřevnovice, p. o. za  
 účetní období roku 2021 a všemi hlasy schválilo převod kladného výsledku hospodaření  
 ve výši 857,00 Kč do fondu rezerv.
5.  Zastupitelstvo vzalo na vědomí rozpočtová opatření č. 1/2022 a č. 2/2022 a všemi hlasy  
 schválilo rozpočtové opatření č. 3/2022.
6.  Zastupitelstvo vzalo na vědomí informace starostky o ocenění obce bílou stuhou a s ní  
 spojenou získanou dotací ve výši 600 000 Kč od MMR v soutěži Vesnice roku  
 Olomouckého kraje.
7.  Zastupitelstvo vzalo na vědomí informace o přípravě akce MRG Němčicko se baví.
8.  Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo Zadání územního plánu Obce Dřevnovice ve  
 smyslu § 47 odst. 5 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu,  
 ve znění pozdějších předpisů (dále jen „stavební zákon“) a v souladu s § 11 odst. 2  
 vyhlášky č.500/2006 Sb., o územně plánovacích podkladech, územně plánovací  
 dokumentaci a způsobu evidence územně plánovací činnosti.
9.  Zastupitelstvo vzalo na vědomí informace o monitoringu kanalizace, který provedla firma  
 Masařík a syn, s.r.o. Nevojice.
10. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo uzavření smlouvy na poradenskou a konzultační  
 činnost při posouzení stavu kanalizace před ukončením záruční doby s Bc. Lýdií  
 Regéciovou.
11. Zastupitelstvo pěti hlasy schválilo uzavření dohody o provedení práce mezi Obcí Dřevnovice  
 a neuvolněným členem zastupitelstva obce Jaromírem Kyprem za účelem provádění  
 údržby komunální techniky s hodinovou odměnou 300 Kč hrubé mzdy. Hlasování se  
 zdržel Jaromír Kypr.
12. Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávy předsedů výborů o činnosti v uplynulém období.
13. Různé:
    • Zastupitelstvo vzalo na vědomí informaci o pronájmu bytů č. 4 a č. 11 v komunitním  
  domě seniorů,
    • Zastupitelstvo pěti hlasy neschválilo zapojení obce do Operačního programu životního  
  prostředí 2021 – 2027 Předcházení vzniku odpadu,
    •  Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo investiční akci Rekonstrukce Kulturního domu  
  Dřevnovice a pověřilo starostku k právním úkonům spojeným s výběrovým řízením a  
  uzavřením smlouvy s vítěznou firmou
    • Ing. Karel Petr dal podnět prověřit počet občanů připojených do splaškové kanalizace,  
  stav smluv,
    •  Ing. Karel Petr předal vlastní zpracovanou analýzu ztrát a kalkulace cen stočného,
    •  Ing. Karel Petr dal podnět ke kontrole likvidace odpadních vod u občanů, kteří nejsou  
  připojení do splaškové kanalizace,
  • Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo v červenci a v srpnu 2022 přerušit dodávky  

1.  Zastupitelstvo obce všemi hlasy schválilo program jednání veřejného zasedání.
2.  Zastupitelstvo vzalo na vědomí rozpočtová opatření č. 4/2022 a č. 5/2022 a všemi hlasy  
 schválilo rozpočtové opatření č. 6/2022.
3.  Zastupitelstvo vzalo na vědomí Střednědobý plán rozvoje sociálních služeb SO ORP  
 Prostějov 2023 – 2025 spolu s přílohovou částí.
4. Zastupitelstvo vzalo na vědomí informace starostky o předání bílé stuhy  
 po vyhodnocení soutěže Vesnice roku Olomouckého kraje.
5.  Zastupitelstvo vzalo na vědomí informace Bc. Lýdie Regéciové – poradkyně a konzultantky  
 v oblasti reklamace vad díla dle smlouvy IN/CZ – 108/2016 Kanalizace Dřevnovice –  
 o postupu reklamace vad kanalizace.
6.  Zastupitelstvo vzalo na vědomí vyhodnocení akce Mikroregion Němčicko se baví.
7.  Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávy předsedů výborů o činnosti v uplynulém období.
8.  Různé: 
     • Zastupitelstvo vzalo na vědomí informace starostky o pronájmu bytu č. 11 v komunitním  
  domě seniorů Miluši Studené, 
     • Diskusní příspěvky, dotazy a odpovědi jsou uloženy v audiozáznamu z jednání.
9.  Zapisovatelka přečetla všechna přijatá usnesení.

Zapsala Ludmila Mlčoušková
Starostka obce Bohumila Charvátová

Místostarosta obce Ivo Gregor 
Ověřovatelé zápisu: Ivo Provazník, Jaromír Kypr

1.  Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí ověřovatele zápisu Martina Novotného a Jaromíra  
 Blumensteina a zapisovatelku Marii Provazníkovou.
2.  Všichni členové zastupitelstva obce složili slib člena zastupitelstva obce, žádný nesložil  
 slib s výhradou.
3.  Zastupitelstvo obce sedmi hlasy schválilo program jednání ustavujícího zasedání  
 (usnesení č. 1).
4.  Zastupitelstvo obce sedmi hlasy schválilo zvolení jednoho neuvolněného místostarosty  
 (usnesení č. 2). Zastupitelstvo obce sedmi hlasy schválilo, že pro výkon funkce starosty  
 bude člen zastupitelstva uvolněn (usnesení č. 3). Zastupitelstvo obce sedmi hlasy schválilo  
 veřejnou volbu starosty a místostarosty (usnesení č. 4). Sedmi hlasy byla starostkou  

Výsledky projednání zastupitelstva obce a přijatá usnesení č.j. OUDrev-0192/2022 z VZZO 
Dřevnovice konaného dne 20. června 2022 v zasedací místnosti OÚ

Výsledky projednání zastupitelstva obce a přijatá usnesení č.j. OUDrev-0269/2022 z VZZO 
Dřevnovice konaného dne 1. září 2022 v zasedací místnosti OÚ

Výsledky projednání zastupitelstva obce a přijatá usnesení č.j. OUDrev-0317/2022 z ustavu-
jícího VZZO Dřevnovice konaného dne 24. října 2022 v zasedací místnosti OÚ

  bakterií do kanalizace prostřednictvím zařízení BIOAMP,
    • diskusní příspěvky jsou uvedeny v audiozáznamu.
14. Zapisovatelka přečetla všechna přijatá usnesení.

Zapsala Ludmila Mlčoušková
Starostka obce Bohumila Charvátová

Místostarosta obce Ivo Gregor
Ověřovatelé zápisu: Ivo Gregor, Jaromír Kypr
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 zvolena Bohumila Charvátová (usnesení č. 5). Sedmi hlasy byl zvolen místostarostou Ivo  
 Gregor (usnesení č. 6).
5.  Zastupitelstvo obce sedmi hlasy schválilo zřízení tříčlenného kontrolního a tříčlenného  
 finančního výboru (usnesení č. 7). Sedmi hlasy byl zvolen předsedou finančního výboru  
 člen zastupitelstva Jaromír Blumenstein (usnesení č. 8). Sedmi hlasy byl zvolen  
 předsedou kontrolního výboru člen zastupitelstva Ivo Provazník (usnesení č. 9). Sedmi  
 hlasy byly zvoleny členky finančního výboru – Soňa Vystavělová, DiS a Milena Obručníková  
 (usnesení č. 10). Sedmi hlasy byli zvoleni členové kontrolního výboru – člen zastupitelstva  
 Miroslav Hrubý a Jaromír Kypr (usnesení č. 11).
6.  Zastupitelstvo obce sedmi hlasy schválilo zřízení pětičlenného kulturního výboru (usnesení  
 č. 12). Sedmi hlasy byla zvolena předsedkyní kulturního výboru členka zastupitelstva  
 Lucie Zelinková (usnesení č. 13). Sedmi hlasy byly zvoleny členky kulturního výboru –  
 Ludmila Mlčoušková, Hana Bohuslavová, Petra Rotreklová a Andrea Zelinková (usnesení  
 č. 14).
7.  Zastupitelstvo obce sedmi hlasy schválilo měsíční odměny za výkon jednotlivých funkcí  
 neuvolněných členů zastupitelstva ode dne 25.10.2022 takto: neuvolněný místostarosta  
 26 051 Kč, předsedové kontrolního, finančního a kulturního výboru 2 894 Kč, člen  
 kontrolního výboru 2 412 Kč, člen zastupitelstva 1 448 Kč (usnesení č. 15).
8.  a) Zastupitelstvo obce sedmi hlasy schválilo směrnici obce Dřevnovice č. 16 o poskytování  
 stravenkového paušálu (usnesení č. 16).
 b) Zastupitelstvo obce sedmi hlasy schválilo čerpání rezervního fondu MŠ Dřevnovice,  
 p. o. (usnesení č. 17). 
 c) Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí rozpočtové opatření č. 7/2022 a sedmi hlasy  
 schválilo rozpočtové opatření č. 8/2022 (usnesení č. 18).
 d) Zastupitelstvo obce sedmi hlasy pověřilo zastupitele Ivo Gregora jednáním  
 s pořizovatelem ÚP Magistrátem města Prostějova o schválení vymezených prvků  
 regulačního plánu (usnesení č. 19).
6.  Zastupitelstvo vzalo na vědomí vyhodnocení akce Mikroregion Němčicko se baví.
7.  Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávy předsedů výborů o činnosti v uplynulém období.
8.  Různé: 
     • Zastupitelstvo vzalo na vědomí informace starostky o pronájmu bytu č. 11 v komunitním  
  domě seniorů Miluši Studené, 
     • Diskusní příspěvky, dotazy a odpovědi jsou uloženy v audiozáznamu z jednání.
9.  Zapisovatelka přečetla všechna přijatá usnesení.

Starostka obce Bohumila Charvátová
Místostarosta obce Ivo Gregor 

OBECNÍ KNIHOVNA DŘEVNOVICE

Od května do července 2022 byla v knihovně nainstalována výstava obrazů úspěšné malířky 
MgA. Zdenky Verešové s názvem Chrpy v obilí. Téma bylo příznačné pro toto roční období, 
obrazům dominovaly jasné pastelové barvy a vzhledem k názvu pochopitelně převládala 
zejména modrofialová. Návštěvníci vybírali obraz, který na ně působil nejpozitivněji. Začátkem 
června navštívila knihovnu s uvedenou výstavou početná hodnotící komise v rámci soutěže 
Vesnice roku.

V současné době zveme k návštěvě především rodiče s dětmi, protože o hallowenu přiletěly 
do knihovny čarodějnice sběratele pana Mirka Procházky. Loutky čarodějnic všech velikostí 
doslova obsadily celou knihovnu, je mezi nimi i baba Jaga ze slavné pohádky Mrazík. Děti 
hodnotí, která čarodějnice je nejstrašidelnější a která je hodná.
 
Knihovna je přístupná každé pondělí od 19.00 do 20.00 hodin a v pátek od 14.00 do 15.00 
hodin. Návštěvu výstavy můžete spojit s výpůjčkou knížky nebo časopisu. Například adventní 
a vánoční vydání časopisu Dekor jsou plná originálních nápadů pro sváteční výzdobu domu.  

Ty nejkrásnější svátky a šťastný nový rok Vám přeje knihovnice Marie Provazníková.
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MASOPUST
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Vážení čtenáři, 
dovolte mi, abych se poohlédl za uplynulým rokem a zhodnotil činnost našeho sboru 
dobrovolných hasičů v Dřevnovicích.  
Příchod roku 2022 jsme již tradičně zahájili zabezpečením Novoročního ohňostroje, který 
pořádal obecní úřad Dřevnovice. Vyrazili jsem také na Novoroční jízdu hasičských sborů  
16. a 17. okrsku, která se pro nás stala již tradicí.  
Následující lednové dny se nesly v duchu příprav na druhý ročník Masopustu, který 
se uskutečnil 19.2. Celý průvod provázely tóny a zpěv kapely Markovanka a byl završen 
v pohostinství U Mlýna, kde byly k prodeji zabijačkové speciality.
První jarní akcí, která proběhla 9.4. ve spolupráci s „Kreativními ženami“, bylo velikonoční 
odpoledne, během něhož mohly děti tvořit velikonoční dekorace, barvit vajíčka a zdobit 
zvířátka a stromky na Areálu zdraví.
Dále jsme se zapojili do příprav naší obce na příjezd hodnotící komise v rámci soutěže 
„Obec roku“. Před obecním úřadem byli připraveni naši hasiči v dobových uniformách, stará 
stříkačka „koňka“ a naše zásahové vozidlo.
Další významnou akcí našeho sboru bylo „Kácení máje“, které proběhlo na konci měsíce 
května. Samotné kácení bylo obohaceno o doprovodný program a zakončeno tradiční 
májovou veselicí.  
Následně proběhl červnový Memoriál Aloise Zelinky, který se stal nejvýznamnější akcí našeho 
sboru. Na těchto závodech náš sbor reprezentovali jak starší žáci, tak nově i přípravka. Za 
vedení našich mladých hasičů patří velké díky Lucii a Natálii Zelinkovým, které věnují přípravě 
mládeže mnoho svého volného času. Jejich úsilí je zhodnoceno dobrými výsledky v rámci 
hasičských soutěží. Největším úspěchem letošního roku bylo 2. místo v krajském kole hry 
Plamen, které obsadila Markéta Župková. 
Poslední srpnový víkend jsme se také podíleli na obecní akci „Mikroregion Němčicko se 
baví“, která byla největší letošní událostí v naší obci. Pomáhali jsme chystat stany, sety a 
prodejní stánky. Také jsme se zde podíleli na organizaci sportovního odpoledne.
V průběhu letošního roku jsme se věnovali rekonstrukci naší klubovny, na které se velkou 
mírou podíleli členové našeho sboru. V rámci těchto oprav byl obměněn i veškerý nábytek, 
na který jsme obdrželi finanční pomoc ze Státního zemědělského intervenčního fondu (SZIF) 
cestou organice MAS Hanácký venkov, z. s. v rámci projektu „Vybavení klubového zařízení 
pro spolkovou činnost SDH Dřevnovice“ a od obecního úřadu Dřevnovice. Tímto bych chtěl 
jménem SDH Dřevnovice poděkovat jmenovaným institucím za jejich pomoc a podporu a 
našim členů za jejich dobře odvedenou práci.  
V průběhu roku náš sbor nepořádal pouze kulturní akce, ale také jsme provedli jarní a podzimní 
sběr papíru a železa, zapojili jsme se do akce „Ukliďme Česko“.
Závěrem mi dovolte popřát všem občanům našeho mikroregionu klidné prožití svátků 
vánočních a do nového roku pak hodně zdraví, štěstí a lásky.

Ing. Martin Novotný
     místostarosta SDH Dřevnovice

SDH DŘEVNOVICE SETKÁNÍ DŮCHODCŮ 2. 4. 2022
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MALÁ KOPANÁ 23. 4. 2022

Milí spoluobčané a sportovní přátelé, 
máme za sebou další rok a tak jsem byl pověřen, abych vás prostřednictvím tohoto článku 
do obecního zpravodaje seznámil s naší činností v tomto roce. 
Začal bych tedy sportovní činností. 
Začátkem měsíce února  jsme tradičně chtěli uspořádat  dvoudenní  turnaj ve stolním tenise, 
ale pro malý zájem jsme tuto akci zrušili. Což je škoda. Snad to příští rok vyjde a bude větší 
zájem o tento sportovní zážitek, když už nám to v loňském roce zmařil covid. 
Hlavní aktivitou je u nás malá kopaná, kde hrajeme druhou ligu. V malé kopané hrajeme také 
turnaj  O pohár města Prostějova, kde se nám po posledním turnaji podařilo postoupit do 
finále, mezi čtyři nejlepší celky. Finále se odehrálo 18. 6. na našem domácím travnatém hřišti 
a obsadili jsme čtvrté místo. 
Na hody 20. 8. jsme uspořádali sportovní den v nohejbale. Tento skvělý den jsme ukončili 
hodovou zábavou, která se i přes nepřejícnost některých skeptiků povedla. Co by byly hody 
bez zábavy. 
Další trošičku náročnější akcí pro náš klub, byl naší obcí pořádaný MIKROREGION. Bylo 
potřeba nachystat stánky, občerstvení a zázemí, jak pro soutěžící, tak i návštěvníky, aby se 
cítili skvěle a spokojeně. 
Dále jsme uspořádali 17. 9. tenisový turnaj ve čtyřhře. Turnaj se odehrál u nás na umělém 
hřišti. Druhý zimní tenisový turnaj, který pořádáme „O pohár starostky obce“ ve čtyřhře, 
proběhne ve sportovní hale v Nezamyslicích  28. 12. 2022.
Náš klub se také zapojuje i do mimosportovních akcí u nás v Dřevnovicích. Jsou to různé 
brigády a pomoc při ostatních kulturních a společenských akcích, pořádané jinými složkami 
naší obce. To je naše organizace ve zkratce a vše o její činnosti za uplynulý rok. 
Závěrem tohoto článku bych chtěl poděkovat všem aktivním členům SK a kamarádům  
z jiných složek naší obce, za skvělou spolupráci s naším klubem, které si moc vážím.  
A protože se nám nezadržitelně blíží konec roku a s ním zima a Vánoce, chtěl bych vám všem 
čtenářům za naši organizaci SK Dřevnovice popřát hodně zimních radovánek, veselé Vánoce 
a šťastný nový rok.  

Předseda klubu Marek Ernek

SK DŘEVNOVICE 
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MALÁ KOPANÁ 11. 6. 2022

DĚTSKÝ DEN 29. 5.  2022
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KÁCENÍ MÁJE

MEMORIÁL A. ZELINKY  5. 6. 2022
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JÍZDA HISTORICKÝCH AUT  18. 6. 2022

HODY  21. 8. 2022
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MIKROREGION SE BAVÍ  27. 8. 2022
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VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ 6. 2. 2022
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VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ 27. 11. 2022
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Fotografie René Podhorný a Jana Pavelková

Všechny vás opět srdečně zdravím v době předvánoční. Liturgické mezidobí opět uteklo 
tak rychle a my se znovu ocitáme na prahu nového liturgického roku. Vnímám letos tuto 
dobu dvojím pohledem. Jednak jako období těžké, kdy téměř všichni řeší tíži celosvětového 
charakteru ať už v podobě absence míru ve světě, nebo energetické krize a vůbec celkové 
finanční situace, ale vnímám i ten aktuální pohled – a sice jako období, kdy si připomínáme 
OČEKÁVÁNÍ  na Toho, ...který je řešením pro jakékoli situace, těžkosti a problémy! Jinými 
slovy, je to důvod, aby to nebyly až tak „nasládlé“ momenty, kdy se máme sklony přejídat 
a chtít drahé dárky, apod., ...ale chvíle, kdy můžeme jít skutečně a upřímně „do kolen“, 
...protože můžeme prosit skutečného Dárce toho, co tento svět nedává – radost, lásku, pokoj.

Advent, tedy období takovéhoto očekávání, a následné obdarování se Bohem o Vánocích, 
jakožto i každodenní spolupráci s tímto Dárcem, vám všem, nejen pro tyto sváteční dny, ale 
i do celého nového roku ze srdce vyprošuji a žehnám.

         +P. Marek

SLOVO DUCHOVNÍHO SPRÁVCE
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Hezké prožití 
vánočních svátků, 

hodně spokojenosti a do nového roku 2023
pevné zdraví, štěstí a životní elán 

přeje 
všem spoluobčanům 

Obec Dřevnovice


